
Jaarverslag 2022-2023 
Medezeggenschapsraad Apollo 11  
  

Introductie  
  
Dit verslag  
De medezeggenschapsraad (MR) van de Apollo 11 presenteert hierbij haar jaarverslag over het 
schooljaar 2022-2023. Het verslag is bedoeld voor ouders, directie, teamleden van de school en de 
SPO. Het verslag wordt gepubliceerd op de website van de school. Tevens wordt een exemplaar van 
het verslag gestuurd naar het bestuur van de Stichting Primair Onderwijs te Utrecht (SPO) waarvan 
Apollo 11 deel uitmaakt.   
  
Inhoud verslag  
 

1. Samenstelling MR  
2. Overleg MR  
3. Speerpunten MR 2022-2023  

  

1. Samenstelling MR  
  
De MR telt zes leden, waarvan drie leden zijn gekozen door het team en drie ouders zijn gekozen 
door de ouders.  
  
Samenstelling MR in verslagjaar 2022-2023 
Personeelsgeleding  
Willemijn van der Sloot (groep 1/2)   
Sanne van der Woerd (groep 4/5) 
Rozanne de With (groep 3) 
  
Oudergeleding  
Marjolein Lantinga (secretaris, vertegenwoordiging binnen de GMR, voorzitter)  
Suzanne Otten  
Xander de Jong 
  
In het vorige jaarverslag van de MR is al aangegeven dat Judith Kivits de MR zou gaan verlaten. 
Xander de Jong is begin schooljaar 2022-2023 voor haar in de plaats gekomen. Sanne, Willemijn, 
Marjolein en Suzanne zullen de MR komend schooljaar (2023-2024) verlaten. Binnen het team is een 
oproep uitgegaan voor nieuwe leden binnen de personeelsgeleding van de MR en aan het begin van 
het schooljaar 2023-2024 zal een oproep uitgaan naar de ouders voor nieuwe leden binnen de 
oudergeleding van de MR. We danken Sanne, Willemijn, Marjolein en Suzanne hartelijk voor hun 
bijdrage aan de MR de afgelopen jaren.  
 
Samenstelling MR schooljaar 2023-2024 
Marije Kramer en Mark Atema gaan de plekken van Sanne van der Woerd en Willemijn van der Sloot 
overnemen in de personeelsgeleding. Zij waren vanuit het personeel de enige geïnteresseerden met 
beschikbare taakuren. We heten Marije en Mark van harte welkom!  
 
  



Daarmee ziet de samenstelling er als volgt uit:   
  
Personeelsgeleding  
Rozanne de With (groep 4) 
Marije Kramer (groep 3) 
Mark Atema (groep 6)  
  
Oudergeleding  
Xander de Jong (voorzitter) 
Sanne van Huussen (secretaris) 
Robin Jongsma  
  

2. Overleg MR  
  
Vergaderfrequentie en verslaglegging  
De MR heeft normaal gesproken een vergaderfrequentie van ongeveer vijf keer per jaar. 
Indien nodig komt de MR in een extra bijeenkomst bij elkaar. Afgelopen jaar hebben we zes keer 
vergaderd.   
De vergaderingen worden zoveel mogelijk een week voorafgaand aan de GMR-vergaderingen 
gepland, zodat de GMR stukken in de MR voorgesproken kunnen worden. Van iedere MR 
vergadering wordt een verslag gemaakt.   
  
Bekendheid bij de achterban  
De MR hecht waarde aan een goed contact met het schoolteam en de ouders en vindt het 
van belang team en ouders op de hoogte te houden van haar activiteiten. Gegevens over de MR en 
haar activiteiten worden daarom gepubliceerd op de website van de school, op de MR-pagina.  
Op deze pagina zijn onder andere de samenstelling van de MR en het jaarverslag terug te vinden. 
Daarnaast benut de MR de nieuwsbrief om ouders te informeren en te betrekken bij de zaken die de 
MR behandelt en van belang vindt voor de ouders.  
  
Vergaderingen met andere geledingen binnen school  
De directeur van de school heeft met toestemming van de voltallige MR aan alle MR-vergaderingen 
deelgenomen. Daarnaast is er goed informeel contact tussen de directeur en de leden van de MR.  
  
Contacten buiten school  
De Apollo 11 maakt deel uit van de Stichting Primair Onderwijs te Utrecht (SPO). De SPO scholen 
hebben een Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR). Deze geeft/verleent instemming 
of advies over schooloverstijgende zaken met als doel de beleidsontwikkeling mede vorm te geven.  
Iedere SPO-school is vertegenwoordigd in de GMR. De leden van de GMR hoeven geen lid te zijn van 
een Medezeggenschapsraad (MR). De Apollo 11 werd dit schooljaar in de GMR vertegenwoordigd 
door Marjolein Lantinga. Gedurende het schooljaar is de opzet van de GMR gewijzigd. Als gevolg 
hiervan is er op dit moment geen vertegenwoordiging van de Apollo 11 binnen de GMR. De GMR 
stukken worden onder de MR-leden verspreid en indien gewenst wordt er vooraf input gevraagd en 
nadien worden de onderwerpen die aan bod zijn geweest besproken in de vergadering.  
  
  
  



3. Speerpunten MR 2022 – 2023 
  
Hieronder een samenvatting van de belangrijkste onderwerpen die in het genoemde verslagjaar aan 
de orde zijn geweest:   
 

Speerpunt 1: Onderwijsvernieuwing en homogeen werken 
Dit schooljaar is gestart met waar mogelijk werken in homogene groepen. We wilden graag goed 
evalueren hoe dit bevalt en in kaart brengen wat de opbrengsten hiervan zijn. Vanuit het personeel 
wordt er ruimte en rust ervaren, waardoor er meer tijd is voor gesprekken over beter onderwijs en 
taken waar je anders vaak niet aan toe zou komen. De instructiegroepen zijn binnen homogene 
groepen wel groter. Het was even wennen en uitvinden wat hier de beste werkwijze voor was. 
Voordeel voor de leerkrachten is dat ze meer tijd hebben voor deze grotere instructiegroepen, 
aangezien je als leerkracht niet meer hoeft te schakelen tussen de verschillende jaargroepen. De 
verhouding oude/jonge kind in de groep wordt soms gemist. De oudere kinderen kunnen de jonge 
kinderen nu niet meer helpen, maar er is wel meer tijd om dit nu als leerkracht zelf te doen. Gelukkig 
wordt de interactie tussen de verschillende jaargroepen nog vaak genoeg gestimuleerd tijdens de 
maatjesactiviteiten.  
 
Nieuwe methodes 
 In het schooljaar 2021-2022 is gestart met nieuwe methodes voor technisch en begrijpend 
lezen (Estafette editie 3 en Veilig Leren Lezen Kim-versie), thematisch werken (Blink) en Engels 
(Groove.me). Als MR hebben we goed gevolgd hoe de implementatie van deze methodes op de 
Apollo 11 is verlopen. De taal/lees-specialisten hebben een grote rol gespeeld in het meenemen van 
het team bij het voorbereiden en uitvoeren van de vernieuwde Estafette- en leeslessen. Dit hebben 
zij gedaan door korte ‘workshops’ aan de leerkrachten van de bovenbouw te geven en open te staan 
voor vragen van collega's. Middels klassenbezoeken hebben zij collega’s geobserveerd en voorzien 
van feedback. Dit wordt in schooljaar 2023-2024 doorgezet. Ook zullen zo nu en dan Estafette-
opfrissers gegeven worden aan leerkrachten die daar behoefte aan hebben op woensdagmiddagen. 
De leerkrachten van de groepen 3, die aan de slag gingen met de nieuwe versie van Veilig Leren 
Lezen, zijn begeleid door een externe deskundige vanuit Veilig Leren Lezen. Zij is twee keer naar de 
Apollo 11 gekomen om een interactieve presentatie te geven. Ook stond zij telefonisch of via de mail 
paraat om eventuele vragen te beantwoorden. Tot slot heeft de ‘Bieb op school’ de leesmotivatie 
van de kinderen verhoogd en is er een enorm aanbod van nieuwe leesboeken die overzichtelijk in de 
boekenkasten staan. We zijn dankbaar voor de hulp van een consulent die ons hierin heeft begeleid.  
 De themalessen van Blink worden twee keer per week door leerkrachten gegeven. De 
leerlingen zijn enthousiast. Fijn dat er binnen deze methode ook ruimte is voor de eigen creatieve 
invulling van leerkrachten. Ook de lessen van Groove.me worden wekelijks gegeven. Er komen veel 
interactieve werkvormen aan bod, waarbij de leerlingen kennismaken met een breed scala aan 
Engelse woorden. 
 
Leerlingvolgsysteem IEP 
 Dit schooljaar is een nieuw leerlingvolgsysteem (IEP) geïmplementeerd. Leerkrachten 
hebben op meerdere momenten scholing gekregen. Ouders zijn hierin meegenomen door updates in 
de nieuwsbrief te plaatsen, een ouderbrief omtrent IEP te sturen en een online bijeenkomst te 
organiseren. Ouders zijn in twee delen geïnformeerd: in december/januari voor de eerste IEP-
toetsen en in mei/juni is uitgelegd wat er in het rapport komt te staan en hoe je dit moet lezen. Er 
stond ook informatie in het rapportmapje zelf. De MR kreeg de ruimte om kritische vragen te stellen. 
Het moest vooral helder zijn wat de voordelen van de IEP-toets zijn en hoe we een gedegen 
overgang van CITO naar IEP konden waarborgen. De voordelen van de IEP-toets, die wij als school 
hoog in het vaandel hebben staan, zijn:  
- IEP vergelijkt kinderen met zichzelf. Er wordt niet alleen gekeken naar taal en rekenen (hoofd), 



maar ook naar leeraanpak, sociaal-emotionele ontwikkeling en creatief vermogen (hart en handen).  
- De scorebalk die gebruikt wordt voor de normering blijft altijd groen. Kinderen worden niet 
afrekenend. Er wordt gewerkt met talentkaarten.  
- De toetsen van IEP zijn compact en laagdrempelig. De toetsen kunnen op verschillende momenten 
in een week worden afgenomen (worden niet klassikaal afgenomen), waardoor het voor kinderen 
minder voelt als ‘toetsmoment’.  
 Er is een andere school bezocht om te kijken naar de werkwijze met IEP en hoe het daar 
geïntroduceerd is. Op de andere school is ook gevraagd hoe de toetsing in de praktijk werkt. Er is 
geen vaardigheidsscore, maar een a en b niveau t/m groep 6a. Daarna verhoudt het zich tot het 
referentieniveau. Het referentieniveau is landelijk afgesproken. 
 Overstappen naar IEP zorgde voor een knelpunt in het vergelijken van de toetsresultaten, 
aangezien IEP op een andere manier toetst dan CITO. Om de overstap zo goed mogelijk te maken is 
er in januari nog wel getoetst met CITO en in februari met IEP. De toetsen van IEP konden zo 
vergeleken worden met die van CITO en vervolgens als startpunt worden gebruikt. In februari is het 
‘hoofd’ gedeelte afgenomen en in maart het ‘hart en handen’ gedeelte. Vanaf komend schooljaar 
zullen de ‘hart en handen’ toetsen twee keer per schooljaar worden afgenomen, zodat ook op 
sociaal-emotioneel vlak vergelijkingen gemaakt kunnen worden. In juni is de school volledig 
overgegaan op IEP.  
 Sinds afgelopen jaar zijn er voor het eerst adviezen vanaf groep 6. Groep 7 krijgt een advies 
van CITO én een van IEP. Ter vergelijking gaat groep 8 de IEP en CITO beide maken. Groep 8 krijgt 
hun advies eerder dan groep 7. Een advies wordt nooit alleen gegeven aan de hand van IEP, maar 
ook vanuit alledaagse observaties en zaken die de kinderen op school laten zien.  
 
Nieuwe groepsindelingen 2023-2024 
 Het homogeen werken was voor sommige leerjaren voor het schooljaar 2023-2024 een 
uitdaging vanwege de leerlingaantallen. Het gaat dan om groep 3 en groep 8. Er zijn meerdere 
scenario’s uitgewerkt. Het team, maar ook de MR, hebben de verschillende scenario’s voor komend 
schooljaar meermaals besproken. Hierbij moest ook meegenomen worden dat we voor het 
schooljaar 2023-2024 minder fte beschikbaar hadden vanwege bezuinigingen en het feit dat de NPO-
gelden stopten. De oudergeleding van de MR heeft de verschillende scenario's ook nog apart 
besproken, zodat een gedegen advies vanuit de ouders kon komen zonder eventuele beïnvloeding 
door personeelsleden.  
Het scenario waarbij er een grote groep 8 (36 leerlingen) en een grote groep 3 (37 leerlingen) zou 
komen, werd uiteindelijk unaniem gekozen. Hierbij werden wel kritische kanttekeningen geplaatst. 
Hoe ga je als leerkracht zo’n grote groep lesgeven? Hoe worden alle kinderen gezien en gehoord? 
Hoe kunnen we de kwaliteit van ons onderwijs waarborgen met minder fte?  
 Ouders zijn in dit proces meegenomen middels een ouderbrief volledig gewijd aan de 
samenstelling van de groepen voor schooljaar 2023-2024 in april. In de update van juni is te vinden 
hoe de ondersteunings- en specialistentijd wordt ingericht. Ouders met kinderen in de toekomstige 
groepen 3 en 8 hebben de mogelijkheid gekregen om zich aan te melden voor een online 
bijeenkomst waarin zij vragen konden stellen en hun eventuele zorgen konden uiten.  
 Nadat de formatie en de groepsindelingen rond waren, heeft de MR akkoord gegeven mits 
er rekening werd gehouden met de geplaatste kanttekeningen. Hierbij ging het met name om de 
ondersteuning van de grote groepen 3 en 8. Er moet gezorgd worden dat de leerkrachten, die voor 
de grote groepen staan, overeind blijven en dat de kwaliteit van het onderwijs bovenaan blijft staan. 
Daar zal de MR komend schooljaar scherp op blijven en de achterban actief op bevragen.  
  
 
  



Speerpunt 2: TSO en groene schoolplein 

 
In het schooljaar 2021-2022 is een start gemaakt met de realisatie van een groen schoolplein. Dit 
proces verliep moeizaam. Het liep vooral stuk op de hoge kosten en het gebrek aan tijd. De 
werkgroep is afgelopen schooljaar een aantal keer samengekomen. Ook Xander de Jong heeft dit 
schooljaar veel betekent voor het groene schoolplein en hoopt dit in schooljaar 2023-2024 door te 
zetten.  
Gedurende het schooljaar is onder andere een eerste ontwerp voor het schoolplein gemaakt op 
basis van de wensen van kinderen, personeelsleden en ouders die in eerder stadium waren 
opgehaald. Daarnaast is een aanbestedingsdocument opgesteld dat na de zomervakantie 2023 naar 
verschillende partijen gestuurd zal worden.  
Op financieringsgebied zijn verschillende subsidieaanvragen gedaan. Helaas zijn een aantal 
afgewezen en wachten we nog steeds op terugkoppeling van een aantal anderen. 
De doelstelling is nu geformuleerd om in schooljaar 2023-2024 daadwerkelijk te beginnen met de 
uitvoering van wijzigingen aan het schoolplein. Afhankelijk van de beschikbare financiering zal dit in 
fases of in één keer uitgevoerd worden.   
 
Speerpunt 3: Communicatie met ouders en ouderbetrokkenheid 
Er is al veel geïnvesteerd in goede communicatie tussen school en ouders en daar zijn we heel 
tevreden over. We krijgen dit ook vaak terug vanuit ouders. Met het oog op het toenemende 
lerarentekort, de gevolgen daarvan en de communicatie die daarbij nodig is, vinden we het 
belangrijk om dit speerpunt wel te behouden.  
 De uitval van personeel was afgelopen jaar namelijk weer een zorg. De invalpool raakt ook 
steeds leger. We hebben het net gered door soms ambulante leerkrachten of MT-leden voor de 
groep te laten staan, maar daardoor zijn andere belangrijke taken meermaals blijven liggen. In de 
nieuwsbrief heeft gestaan dat SPOUtrecht een ‘Werken bij SPOUtrecht' website heeft ontworpen. 
We hopen dat we hiermee nieuwe mensen kunnen enthousiasmeren voor ons vak en daarmee ook 
nieuwe collega’s aantrekken!  
 De Apollo 11 heeft in januari een tevredenheidsonderzoek uitgevoerd. Hierbij hebben onder 
andere ouders een vragenlijst ingevuld. De resultaten hiervan zijn besproken tijdens een MR-
vergadering en met ouders gedeeld in de nieuwsbrief van maart. Hierin werd aangegeven dat 
sommige vragen als ouder lastig te beantwoorden zijn, omdat je daar weinig informatie over hebt. 
Desondanks zijn ouders over het algemeen erg tevreden over de Apollo 11 en geven zij de school 
een 8,2. Dat is hoger dan bij het vorige onderzoek en hoger dan het landelijk gemiddelde. We zijn 
dan ook erg trots op dit resultaat.  
 We willen als school nog meer nadruk leggen op ons “open deuren beleid”. Ouders kunnen 
na schooltijd altijd bij leerkrachten binnenlopen als ze daar behoefte aan hebben. Ook staat de deur 
altijd open voor kinderen die hun werkjes graag aan ouders of anderen willen laten zien. Als MR 
kunnen we de achterban nog wat actiever bevragen en aangeven wat we met eventuele input doen. 
De suggesties kunnen gemaild worden naar de MR. Dit heeft ook in een nieuwsbrief gestaan, zodat 
het voor alle ouders weer helder is. We hebben afgelopen schooljaar namelijk weinig input vanuit 
ouders van de Apollo 11 gekregen. Komend schooljaar willen we ouders eraan herinneren dat ze 
altijd vrijblijvend bij een MR-vergadering mogen aansluiten. We hopen op deze manier een nog 
sterkere verbinding tussen ouders en de school te bewerkstelligen.  
 
 

  



Stukken ter goedkeuring 
 
Tot slot, zijn de onderstaande documenten goed gekeurd door de MR: 
 
De algehele begroting voor het schooljaar 2022-2023 
 

- In oktober 2022 instemming vanuit de MR  
 
Vakantierooster 2023-2024 
 

- In maart 2023 goedgekeurd door de GMR en MR.  
 
Formatieplan 2023-2024 
 

- In juni 2023 goedgekeurd door de MR. 
 
Schoolgids 2023-2024 
 

- In juni 2023 goedgekeurd door de MR. 
 
Jaarplan 2023-2024 

 
- In juni 2023 goedgekeurd door de MR. 

 

 


